
Dear Friends and Colleagues of Stepnoi Sanctuary, 
 
I want to congratulate everyone on the 20th anniversary of the creation of 
the Stepnoi Sanctuary. Your dedication to the protection of the saiga 
antelope and the sanctuary over these many years is to be commended. 
Particularly at times when funds have been limited you have persevered and 
shown what the true spirit of conservation is really about. I am happy to have 
been able to contribute to your efforts these past couple of years and hope to 
continue the support for your efforts for the next 20 years. 
Please keep up the good work. Your efforts do not go unnoticed. 

Best Regards 
Jeff Holland 

Director of Conservation 
Center for the Conservation of Tropical Ungulates 

Дорогие друзья и коллеги из Заказника «Степной», 
 
Я хочу поздравить Вас всех с 20-летием создания Заказника «Степно». 
Ваша преданность защите сайгака и территории Заказника в течение 
этих многих лет достойны самой высокой похвалы. Особенно тогда, 
когда средства ограничены, Вы выстояли и показали, что, на самом 
деле, истинный дух сохранения непобедим. Я счастлив, что смог 
внести свой вклад в Ваши усилия в последние пару лет и надеюсь 
продолжить поддержку ваших усилий в течение следующих 20-ти лет. 
Пожалуйста, продолжайте в том же духе. Ваши усилия не остаются 
незамеченными. 
 

Наилучшие пожелания 
Джефф Холланд 

Директор по сохранению 
Центр по сохранению тропических копытных животных 


